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Številka:   900-23/2022-2                                             

Datum:    20. 4. 2022 

 

Z A P I S N I K 

 

35. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj, ki je bila v torek, 19. aprila 2022, ob 15. uri v 

sejni sobi na Magistratu na Ptuju, Mestni trg 1/I, soba 8. 

 

Sejo je, na podlagi 23. člena Statuta občine in 21. člena Poslovnika sveta, sklicala in vodila Nuška 

Gajšek, županja Mestne občine Ptuj, ki je uvodoma pozdravila prisotne na seji in ugotovila sklepčnost 

seje. 

 

Svojo odsotnost so v skladu s prvim odstavkom 30. člena Poslovnika sveta napovedali in opravičili: 

mag. Darja Harb, Nuša Vrabl Ferenčič in Andrej Vindiš. 

 

Kasneje se je seji pridružil dr. Bojan Pahor. 

 

Skupaj prisotni svetniki: Dijana Alibabić, Andrej Čuš, Miha Požgai, Sergeja Puppis Freebairn, Matej 

Siebenreich, Aleksander Voda, Rajko Fajt, Marjan Kolarič, Helena Neudauer, dr. Bojan Pahor, Andrej 

Lazar, mag. Mirjana Nenad, mag. Sonja Purgaj, Boštjan Šeruga, Luka Žižek, Marjan Bezjak, dr. Štefan 

Čelan, Vladimir Koritnik, Metka Petek Uhan, Tatjana Vaupotič Zemljič, Mario Hlušička, Milan Klemenc, 

Alen Iljevec, Janez Rožmarin, Gorazd Orešek in Marta Tušek. 

 

Na seji sveta so prisostvovali tudi: Alen Jevtović, direktor občinske uprave, Benjamin Panikvar, vodja 

Oddelka za javne finance, Andrej Trunk, vodja Oddelka za gospodarske dejavnosti, Matej Gajser, vodja 

Sekretariata za splošne zadeve, Martin Kukovič, vodja Oddelka za pravne zadeve in ravnanje s 

stvarnim premoženjem, Alenka Korpar, direktorica Skupne občinske uprave občin v Spodnjem 

Podravju, mag. Janez Merc, podsekretar za področje zaščite in reševanja, Denis Hrga, Zdenka Ristič in   

Lidija Hajdinjak, Sekretariat za splošne zadeve, Robert Brkić, Skupna občinska uprava občin v 

Spodnjem Podravju in mag. Alen Hodnik, direktor Javnih služb Ptuj, d.o.o. 

 

Na seji prisotni novinarji sredstev javnega obveščanja: Anemari Kekec, Dženana Kmetec, Hojka Berlič, 

Ines Zupanič Tomažič, Gabrijela Milošič in Miha Masten. 

 

Pred obravnavo dnevnega reda je predsedujoča prisotne seznanila, da se današnja seja slikovno 

snema. Posnetek današnje seje se lahko ogleda v okviru programske sheme PeTV. 

 

 

DOLOČITEV DNEVNEGA REDA: 

Z vabili za 35. sejo je županja predlagala 20 točk možnega dnevnega reda. Vabilo in pripadajoče 

gradivo je bilo v četrtek, 7. aprila 2022, objavljeno in dostopno na spletni strani Mestne občine Ptuj, na 

naslovu www.ptuj.si in zavihku seje občinskega sveta za interne uporabnike. Gradivo za 9.a in 9.b točko 

dnevnega reda je bilo objavljeno v petek, 8. aprila 2022, gradivo za točko 18.a (VOLITVE IN 

IMENOVANJA), pa v ponedeljek, 11. aprila 2022.  

http://www.ptuj.si/
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Ker ni bilo dodatnih predlogov za spremembe ali dopolnitve z vabili predlaganega dnevnega reda, je 

predsedujoča za 35.  redno sejo mestnega sveta predlagala v sprejem naslednji 

 

DNEVNI RED: 

 

1. Predlog zapisnika 34. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj 

2. Predlog Zaključnega računa proračuna Mestne občine Ptuj za leto 2021 

3. Predlog Sklepa o potrditvi Strategije vzpostavitve digitalne občine Ptuj 

4. Predlog Sklepa o izdaji soglasja k zadolžitvi podjetja Javne službe Ptuj, d.o.o. 

5. Predlog Sklepa o potrditvi Ocene izvajanja Občinskega programa varnosti na območju Mestne 

občine Ptuj v letu 2021 

6. Predlog Sklepa o potrditvi Poročila o delu Varnostnega sosveta za leto 2021 

7. Predlog Sklepa o določitvi cene 24-urne dežurne pogrebne službe v Mestni občini Ptuj 

8. Predlog Sklepa o potrditvi Investicijskega programa (IP) »Fekalna kanalizacija – Pacinje« 

9. Predlog Sklepov o potrditvi 

 a) Investicijskega programa (IP) »Ureditev dostopov do turističnih znamenitosti v območju za pešce  

v starem mestnem jedru Ptuja (Lackova in Zelenikova ulica)« 

 b) Načrta razvojnega programa (NRP) »Ureditev dostopov do turističnih znamenitosti v območju za 

pešce v starem mestnem jedru Ptuja (Lackova in Zelenikova ulica)« 

10. Predlog Sklepa o ugotovitvi javne koristi zaradi interesa odkupa zemljišč za potrebe zagotovitve 

varnega dostopa do Centra šolskih in obšolskih dejavnosti OE Štrk 

11. Predlog Sklepa o menjavi nepremičnine katastrska občina 366 Krčevina pri Vurbergu parcela 

1934/2 z nepremičnino katastrska občina 366 Krčevina pri Vurbergu parcela 2164/18  

12. Predlog Sklepa o menjavi nepremičnin katastrska občina 366 Krčevina pri Vurbergu parcele 1921/6, 

1921/7, 1924/7 in 1924/9 z nepremičnino katastrska občina 366 Krčevina pri Vurbergu parcela 

2164/19  

13. Predlog Sklepa o prodaji nepremičnin katastrska občina 397 Hajdina parceli 807/12 in 808/18  

14. Predlog Sklepa o prodaji nepremičnine katastrska občina 385 Podvinci parcela 45/4 

15. Predlog Sklepa o brezplačni uporabi poslovnega prostora Aškerčeva ulica 8, Ptuj 

16. Predlog Sklepa o brezplačni uporabi poslovnega prostora Prešernova ulica 16, Ptuj 

17. Predlog Sklepa o ukinitvi stavbne pravice na nepremičninah katastrska občina 392 Krčevina pri 

Ptuju parceli 561/1 in 561/2 

18. Volitve in imenovanja 

a) Predlog Mnenja h kandidaturi za ravnatelja javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Glasbena 

šola Karol Pahor Ptuj 

19. Pobude in vprašanja 

20. Informacije  

a) Poročilo o izvajanju koncesije za opravljanje obveznih gospodarskih javnih služb ravnanja s 

komunalnimi odpadki na območju Mestne občine Ptuj za leto 2021    

b) Informacija o stališčih pristojnih odborov do poslovnih poročil javnih zavodov za leto 2021 

 

Ker ni bilo pripomb na predlagani dnevni red seje, je predsedujoča predlagala glasovanje o 

predlaganem dnevnem redu. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 24 navzočih z večino glasov (ZA-23 

PROTI-0, NI GLASOVAL-1) sprejel predlagani dnevni red. 

 

1. Predloga zapisnika 34. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj  

 

Pri tej točki se je oglasil svetnik Janez Rožmarin, svetniška skupina Nova Slovenija. Omenil je zapisnik 

34. seje Mestnega sveta MOP, kjer nista bili zapisani poglavitni točki iz Poročila o delu Sveta za 
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preventivo in vzgojo v cestnem prometu Mestne občine Ptuj za leto 2021, ki je bilo predstavljeno na 34. 

seji MS MOP, in sicer: 

- iz Poročila, ki je bilo vedno skrbno pripravljeno, je poudaril, da smo vsi navzoči na seji, celoten Mestni 

svet skupaj z županjo, odgovorni za varnost prometa. Naproša, da se vse tiste pripombe in zahteve, ki 

jih Svet za preventivo in vzgojo v cestnem primeru Mestne občine Ptuj podaja pristojnim službam, jemlje 

prednostno in resno z namenom večje varnosti v naši občini in zato je potrebno temu nameniti več 

pozornosti;  

- iz Spuhlje je prišla pobuda, da bi si želeli še kakšen dodaten prehod za pešce.  

 

Predsedujoča je soglašala z ugotovitvami svetnika na predlog zapisnika 34. redne seje Mestnega sveta 

Mestne občine Ptuj, zato je dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog zapisnika 34. redne seje Mestnega 

sveta Mestne občine Ptuj, v predloženem besedilu, s pripombami predlagatelja iz razprave.  

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 26 navzočih z večino glasov (ZA-

25,  PROTI-0, NI GLASOVAL-1) sprejel predlagani sklep. 

 

2. Predlog Zaključnega računa proračuna Mestne občine Ptuj za leto 2021 

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo, Odbor za družbene dejavnosti, Odbor 

za finance, Odbor za gospodarstvo, Odbor za socialno varstvo, zdravstvo in kulturo in Odbor za 

splošne zadeve in lokalno samoupravo so soglasno podprli predlog Zaključnega računa. 

Statutarno pravna komisija po obravnavi predloga Zaključnega računa nanj ni imela pripomb in ga je   

predlagala mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu Zaključnega računa, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje 

naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Zaključnega računa proračuna Mestne 

občine Ptuj za leto 2021, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 26 navzočih soglasno (ZA-26, 

PROTI-0, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 

 

3. Predlog Sklepa o potrditvi Strategije vzpostavitve digitalne občine Ptuj 

 

Odbor za splošne zadeve in lokalno samoupravo je soglasno podprl predlog sklepa. 

Statutarno pravna komisija po obravnavi predloga sklepa nanj ni imela pripomb in ga je predlagala 

mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

K razpravi se je oglasil Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik. Pregledal je dokument - 

Strategijo vzpostavitve digitalne občine Ptuj. Moti ga, da je v tem dokumentu naštetih ogromno nekih 

stvari, ki ne vplivajo na predmet področja naše razprave. Reference, iz katerih so izhajali, je bilo 

povedano na Odboru za splošne zadeve. Avtorji so pripravljali to Strategijo že v drugih mestnih občinah. 

Iz referenc, ki so bile naknadno dostavljene, temu ni tako. Pripravljene so bile v manjših občinah do 

10.000 pebivalcev. Specifika mestnih občin je bistveno drugačna od drugih občin. Navedel je, da je 

podrobno pregledal omenjen dokument in je ugotovil, da je mnogo stvari prekopiranih; ogromno stvari je 

bilo prepisanih iz vizije in Strategije MOP 2015-2025. Pričakoval je, da bodo pri tem sodelovali naši javni 

zavodi, ki se z navedeno problematiko tudi ukvarjajo, ampak žal niso. Drži informacija, da je bila 

narejena poizvedba po javnih zavodih, ampak iz priloženih slik v dokumentu, gre za samo velike 

fotografije. Na Odboru za splošne zadeve je bilo postavljeno vprašanje, koliko je to vse skupaj stalo, 

ampak odgovora ni bilo. Ogromno nekih stvari je bilo posplošenih, akcijski načrt je kratek, ni 

konkretiziran, prav tako pa so ukrepi premalo konkretni. E-mobilnost ni niti omenjena, energetika je 

samo neki prelet čez to, SWOT analiza je pripravljena površno. Zdi se mu, da so stvari kratko malo 
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prekopirali in izstavili račun. Na žalost, avtorji se niso poglobili v zgodbo, ki bi to digitalizacijo pripeljalo v 

21. stoletje. Žalostno je dejstvo, da šepamo na tem področju, zaostajamo krepko. Nekateri javni zavodi 

izstopajo, kar je pohvalno, nekateri so še v izostanku in upa, da bodo ujeli ta vlak. Ampak, če bomo tako 

nadaljevali, samo, da pripravljamo dokumente, zaradi tega, da jih pripravljamo, potem boljše, da jih ne. 

Potem sredstva za kaj boljše porabimo. 

 

Županja Nuška Gajšek je rekla, glede na to, da so omenjen dokument na Odboru za splošne zadeve 

soglasno podprli, bi lahko  sprejeli sklep, da gre v 30 dnevno javno obravnavo, kar še Mestni svet vedno 

lahko naredi. Dejstvo je, da zavodi so sodelovali. Te Strategije potrebujemo, da se bomo lahko v 

bodoče prijavljali na evropske razpise. Navzoče je županja spomnila, da smo tudi edini imeli takrat 

sprejeto prometno strategijo, zato, da lahko danes delamo kolesarke in so se lahko zaradi tega k nam 

priključile tudi druge občine, ki jih lahko tudi same delajo. E-mobilnost in energetika pa nista stvar 

digitalne strategije, ampak sta stvar LEK-a, ki pa je že bil potrjen. 

 

Dr. Štefan Čelan, svetniška skupina Lista dr. Štefana Čelana je povedal, kar se tiče priprave te 

strategije, je bila BISTRA kot zavod enkrat pozvana na to delovno srečanje, pri čemer se je takrat 

odprla dilema, ali pripravljat širši dokument ki se imenuje Pametna občina ali pripraviti parcialni 

dokument, ki se mu samo reče Pripraviti digitalno strategijo. Odločitev je padla, da se pripravi samo ta 

Digitalna strategija in ne celoten dokument za Pametno občino, saj je prepričan, da bomo ta dokument 

nujno potrebovali, v kolikor bomo želeli vse tiste ukrepe, ki jih EU načrtuje na področju pametnih mest 

uporabiti, saj digitalna strategija ne bo dovolj za to, da bi lahko koristili vse možne vire. Rekel je, da je 

pripravljavcu že takrat poslal vprašanje, pa ni prejel odgovora. Prav tako je povedal, da je na strani 20 v 

Strategiji narejena shema procesa za odprto inoviranje, pa je takrat pripravljavcem postavil vprašanje, 

kaj to pomeni in kdo so ti akademski raziskovalni centri, ki bi pri tej celotni zadevi sodelovali. Bilo je 

rečeno, da bodo to nekako dopolnili. Vprašanje, ki se mu poraja, je za pripravljavca, kaj je bilo v tem 

kontekstu mišljeno, glede na to, da so institucije, ki naj bi pri tej celotni zadevi sodelovale, so v tabeli 

navedene? In akademskega raziskovalnega centra med partnerji ni. Dr. Štefan Čelan je vprašal, ali je to 

splošno, kot je njegov predhodnik povedal, copy–paste neka slika, ki je tu notri nastala, ali je tu mišljeno 

kaj konkretnega. Zato  prosi za pojasnilo od tega pripravljavca. 

 

K razpravi je pristopil Alen Jevtović, direktor občinske uprave, ki je pojasnil, da koncept, ki ga je 

izpostavil dr. Štefan Čelan, je v bistvu bil na mizi, ko so se pogovarjali o tej digitalni strategiji. Dejstvo je, 

da je digitalna strategija v bistvu prvi korak, ki je potreben, da se enkrat v bodoče vzpostavi tudi  

pametna občina. Pri preverjanju dejanskega stanja so ugotovili, da na veliko področjih še niti prvi korak 

ni vzpostavljen, zato so nekako najprej pripravili ta prvi korak v naprej, v bodoče pa bomo razmišljali tudi 

o pametni strategiji, ki je nadgradnja tega, ampak je tisti dokument dosti širši in zahteva dosti več 

angažmaja, dosti več sredstev in vključenosti. Po mnenju direktorja občinske uprave je treba najprej 

vzpostaviti ta prvi korak, da se sploh zavedamo, kaj sploh digitalizacija je in kaj je potem sploh  pametna 

občina. Zato bi nekako začeli s prvim korakom, potem pa bi nadaljevali z nadgradnjo v smislu 

nadaljevanja pametne občine.  

 

Nadalje se je oglasil Milan Klemenc, ki je vprašal, kakšna je bila cena tega. Alen Jevtovič, direktor 

občinske uprave, mu je odgovoril, da je v zaključnem računu podatek, da smo plačali za pripravo te 

digitalne strategije 20.000 EUR.  

 

Nato je županja vprašala, če želi kdo od navzočih razpravljati ali podati kakšen predlog.  

 

Sergeja Puppis Freeibain, svetnica iz Liste Andreja Čuša je vprašala, ali je kakšna časovna ovira, da se 

sprejme digitalna strategija ravno zdaj ali lahko, kot večina svetnikov meni, da jo damo v javno 

obravnavo?  
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Županja je odgovorila, da je svetnikom že pred glasovanjem predlagala možnost 30-dnevne javne 

razprave. Navzoči svetniki so se strinjali, da gre omenjena točka v 30-dnevno javno razpravo, ki se bo 

obravnaval na junijski seji. 

 

Po zaključeni razpravi predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o potrditvi osnutka Strategije 

vzpostavitve digitalne občine Ptuj in 30 dnevni javni razpravi,  predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 26 navzočih soglasno (ZA-26  

PROTI-0, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 

 

4. Predlog Sklepa o izdaji soglasja k zadolžitvi podjetja Javne službe Ptuj, d.o.o. 

 

Odbor za finance  in Odbor za gospodarstvo sta soglasno podprla predlog sklepa. 

Statutarno pravna komisija po obravnavi predloga sklepa nanj ni imela pripomb in ga je predlagala 

mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

K razpravi se je prijavila Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša, ki je vprašala 

mag. Alena Hodnika, direktorja JS Ptuj d.o.o., koliko ljudi, ki se poslužujejo storitev ogrevanja JSP, 

d.o.o. se je odločilo za obročno plačevanje ogrevanja? Mag. Alen Hodnik ji je odgovoril, da je po zadnjih 

podatkih okoli 10 % ljudi. Nekateri še kličejo na sedež podjetja JSP, d.o.o. in usklajujejo glede terminov 

plačil. Verjetno jih bo še nekaj, ko bo izdan poračun. Postavila je dodatno vprašanje, koliko je 

neplačanih računov oziroma koliko ljudi v bistvu ni moglo plačati in ali so zaradi tega težave. 

 

Mag. Alen Hodnik, direktor JSP je povedal, da  razkorak pri likvidnosti nastaja zaradi tega, ker moramo 

plin plačati s 30-dnevnim valutnim rokom. Največji pritisk je v bistvu januarja. Ne vplivajo na težave z 

likvidnostjo samo tisti, ki se odločijo za obročno plačevanje, ampak že dejstvo, da imamo pavšalni 

sistem, ki se razdeli vse do aprila, maja. Seveda, pa ta razkorak in dejstvo da smo ljudem omogočili 

obročno plačevanje do jeseni, je  povzročil likvidnostne težave, katere želimo s tem premostiti.  

 

Kar pa se tiče plačil, je pa tudi malo prehitro, da bi ugotavljali, kolika je večja plačilna nedisciplina. Mag. 

Alen Hodnik, direktor JSP, d.o.o. je povedal, da natančnejši podatek, kolikšna je stopnja neplačnikov 

zaradi tega lahko poda malce kasneje. 
 

Županja Nuška Gajšek je navzoče spomnila, da se ta neplačila v dogovoru s CSD pokrijejo z izredno  

socialno pomočjo.  

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša, je dejala, da je danes prišlo še eno 

pismo pobudnikov peticije z dodatnimi vprašanji. Predlaga, da bi se naj po prvomajskih počitnicah 

organiziral sestanek na občini z JS Ptuj d.o.o. in se povabi tri glavne podpisnike.  

 

Kot je županja dejala, je bil sestanek že izveden. Nato je Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina 

Lista Andreja Čuša, povedala, da pobudniki peticije niso dobili odgovorov na čisto vse navedbe. 

Županja je dejala, da se lahko ponovno skliče setanek. Pri tem je mag. Alen Hodnik, direktor JS Ptuj 

d.o.o. dodal, da so pripravili odgovore na vse prejete dopise in o tem so bili tudi seznanjeni mestni 

svetniki. Dejal je, da bodo stvari poskušali razrešiti z dodatnim sestankom. 

 

Po zaključeni razpravi, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o izdaji soglasja k zadolžitvi 

podjetja Javne službe Ptuj, d.o.o., v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 25 navzočih soglasno (ZA-25, 

PROTI-0, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 
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5. Predlog Sklepa o potrditvi Ocene izvajanja Občinskega programa varnosti na območju Mestne 

občine Ptuj v letu 2021 

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo, Odbor  za gospodarstvo in Odbor za 

splošne zadeve in lokalno samoupravo so soglasno podprli predlog sklepa. 

Statutarno pravna komisija po obravnavi predloga sklepa nanj ni imela pripomb in ga je predlagala 

mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o potrditvi Ocene izvajanja 

Občinskega programa varnosti na območju Mestne občine Ptuj v letu 2021, v predloženem 

besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 26 navzočih soglasno (ZA-26, 

PROTI-0, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 

 

6.  Predlog Sklepa o potrditvi Poročila o delu Varnostnega sosveta za leto 2021 

 

Odbor za splošne zadeve in lokalno samoupravo je soglasno podprl predlog sklepa. 

Statutarno pravna komisija po obravnavi predloga sklepa nanj ni imela pripomb in ga je predlagala 

mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o potrditvi Poročila o delu 

Varnostnega sosveta za leto 2021, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 26 navzočih soglasno (ZA-26, 

PROTI-0, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 

 

7. Predlog Sklepa o določitvi cene 24-urne dežurne pogrebne službe v Mestni občini Ptuj 

 

Odbor za finance in Odbor za gospodarstvo sta soglasno podprla predlog sklepa. 

Odbor za finance je predlagal, da se v 1. členu sklepa za besedo DDV doda besedilo pokojnika. 

Občinska uprava je sledila predlogu odbora za finance in pripravila čistopis predloga sklepa, ki je bil 14. 

4. 2022 objavljen na spletni strani. 

Statutarno pravna komisija je obravnavala čistopis predloga sklepa, nanj ni imela pripomb in gaje 

soglasno predlagala mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predloga Sklepa o določitvi cene 24-urne 

dežurne pogrebne službe v Mestni občini Ptuj - ČISTOPIS, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 26 navzočih soglasno (ZA-26,  

PROTI-0, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 

 

8. Predlog Sklepa o potrditvi Investicijskega programa (IP) »Fekalna kanalizacija – Pacinje«  
 

Odbor za gospodarstvo, Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za 

finance so soglasno podprli predlog sklepa. 

Statutarno pravna komisija po obravnavi predloga sklepa nanj ni imela pripomb in ga je predlagala 

mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 
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K razpravi se je prijavil podžupan Marjan Kolarič. Vprašal je, ali je kanalizacija, ki bi se naj delala v 

Pacinjah, ali je to isti projekt, ki ga on pozna ali kakšen drugi projekt. Kot prvo je navedel, kanalizacija bi 

se naj gradila v letu 2025/26. Vsi vemo, da se v tem času delajo kolesarke, se pravi, da bomo 400 m 

delali kolesarke, ponovno pa bomo delali in kopali še 400 m na isti trasi še kanalizacijo. Povzel je citat iz 

poročila: zaradi terena je potrebna izvedba črpališča, ki bo odčrpavala odpadne vode v smeri Sp. 

Velovlek? Prosil je za obrazložitev. Nato je povedal, da je tam 1452 m tlačni vod. Ta projekt je podražilo 

na 1.202.000 EUR. Prvotno bi naj projekt šel mimo igrišča pa čez gozd, da bi se priključili zgoraj, ki 

prihaja iz Kicarja in nato proti Podvincem. 

 

Županja Nuška Gajšek je dejala, da je to del, ki so ga takrat na izredni seji izločili, ker še ni bilo 

pravnomočno gradbeno dovoljenje in so ga dali ven. Zdaj je pravnomočno gradbeno dovoljenje in ga 

dajemo na sejo zato, da imamo pripravljeno ready to go, če pride spet kaki razpis iz Ministrstva, da se 

lahko prijavimo. Kako pa je to bilo to sprojektirano, je bilo takrat pač s strani projektanta in na podlagi 

tega imamo zdaj gradbeno dovoljenje. 

 

Razlog na omenjeni lokaciji je pojasnil Andrej Trunk. Povedal je, da je to dejansko zato, ker se tiste 

hiše, ki se priključujejo na kanalizacijo, ki pride iz Kicarja, so iz hišne številke Sp. Velovlek, zato je Sp. 

Velovlek. 

  

Podžupan Marjan Kolarič je nato vprašal, če ne bi bilo ceneje, če bi se tiste tri ali štiri hiše priključile 

direktno na vod, tam, ko pride iz Kicarja? 200 m, meni. 

 

V nadaljevanju je Andrej Trunk dejal, da tu gre dejansko celo območje Pacinj preko tlačnega voda na 

kanalizacijo, pa potem na čistilno napravo.  

 

Marjan Kolarič je vprašal, ali je to zaradi štirih hiš, ki bi jih lahko tam priključili? 

 

Županja je odgovorila, da jih nismo mogli, zato, ker niso bile del projekta, ker ni bilo pridobljeno 

gradbeno dovoljenje. Gradbeno dovoljenje je pravnomočno zdaj, prej pa jih nismo mogli priključevati 

zaradi tega, ker nismo imeli gradbenega dovoljenja, ker to je pač bil del tega projekta. 

 

Dr. Štefan Čelan je že večkrat poudaril, da imamo v MOP svoje inštitucije, kjer bi jim lahko dali delo. 

Prosi, da jim naj v bodoče pošljejo povpraševanje. Županja mu je odgovorila, da je vse delal (IP in DIIP) 

isti projektant. 

 

Alen Iljevec, svetniška skupina Ptuj je naš, je rekel, da smo prezrli vprašanje podžupana. Na Odboru za 

okolje in prostor smo sprejeli sklep z dopolnilom, da prosimo za pojasnilo, da kolesarka ne bo ponovno 

poškodovana. Zdaj smo celo cesto v Žabjaku razruvali, ki smo jo pred petimi leti na novo naredili, 

kasneje pa bomo spet kolesarko raztrgali, ki jo bomo zdaj asfaltirali. Meni, da gre za nepotrebne 

stroške. Zanima ga, če bo to šlo vzporedno s to kolesarko in bomo asfalt, ki ga bomo letos polagali, 

ponovno trgali čez tri leta?  

 

Andrej Trunk je potrdil, da bo to šlo vzporedno s kolesarko v tistim delu, kjer se gradi kolesarka. Ob tem 

je županja dejala, da je v rebalansu potrebno še zagotoviti sredstva za to. V tem trenutku sredstva še 

niso zagotovljena, zato ne moremo obljubljat, da se bo to delalo. 

 

Po zaključeni razpravi, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o potrditvi Investicijskega 

programa (IP) »Fekalna kanalizacija – Pacinje«, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 26 navzočih z večino glasov (ZA-

25, PROTI-0, NI GLASOVAL- 



8 

 

1) sprejel predlagani sklep. 

 

9. Predlog Sklepov o potrditvi  

a) Investicijskega programa (IP) »Ureditev dostopov do turističnih znamenitosti v območju za 

pešce v starem mestnem jedru Ptuja (Lackova in Zelenikova ulica)«  

 

b) Načrta razvojnega programa (NRP) »Ureditev dostopov do turističnih znamenitosti v območju 

za pešce v starem mestnem jedru Ptuja (Lackova in Zelenikova ulica)« 

 

Županja je predlagala razpravo in glasovanje obeh točk skupaj. 

 

Odbor za gospodarstvo, Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za 

finance so soglasno podprli predloga sklepov. 

Statutarno pravna komisija po obravnavi predlogov sklepov nanju ni imela pripomb in ju je predlagala 

mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Helena Neudauer, svetniška skupina Slovenska demokratska stranka, je že na Odboru za finance 

povedala, da je v samem sklepu IP navedena Lackova ulica, čeprav gre v bistvu za Ulico heroja Lacka. 

Zato predlaga, da se v IP-ju beseda Lackova ulica nadomesti z Ulico heroja Lacka. Z njenim predlogom 

je soglašala županja, ki je tudi dodala, da v celotnem gradivu, kjer je potrebno, bomo naredili redakcijski 

popravek.  

 

Nato še je Helena Neudauer, svetniška skupina Slovenska demokratska stranka, rekla, da so bili pri 

pripravi javni zavodi že pozvani, da planirajo proračun za naslednje leto in jih je potrebno opozoriti, da 

bo ta investicija trajala eno leto, kot je razvidno iz IP in da se v letih 2023/2024 planira morebitna 

odškodnina za te poslovne subjekte, ki bodo to delali. 

 

Po zaključeni razpravi, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednja 

SKLEPA: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o potrditvi Investicijskega 

programa (IP) »Ureditev dostopov do turističnih znamenitosti v območju za pešce v starem 

mestnem jedru Ptuja (Ulica heroja Lacka in Zelenikova ulica)« – ČISTOPIS in predlog Sklepa o 

potrditvi Načrta razvojnega programa (NRP) »Ureditev dostopov do turističnih znamenitosti v 

območju za pešce v starem mestnem jedru Ptuja (Ulica heroja Lacka in Zelenikova ulica)« - 

ČISTOPIS, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 26 navzočih soglasno (ZA-26, 

PROTI-0, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagana sklepa. 

 

10.  Predlog Sklepa o ugotovitvi javne koristi zaradi interesa odkupa zemljišč za potrebe 

zagotovitve varnega dostopa do Centra šolskih in obšolskih dejavnosti OE Štrk  
 

Odbor za gospodarstvo, Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo ter in Odbor 

za finance so soglasno podprli predlog sklepa. 

Statutarno pravna komisija po obravnavi predloga sklepa nanj ni imela pripomb in ga je predlagala 

mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

V razpravi je sodelovala Sergeja Puppis Freebairn, Lista Andreja Čuša, ki je povedala, da je to ena črna 

točka, ki je bila vsako leto v Poročilu o varnosti cestnega prometa. Zasledila je, da so bili lastniki že 

kontaktirani in da ne bi šli v kake razlastitve, ker potem to traja, se to mora hitro urediti. Podala je 

predlog, da bi čimprej prišlo do nekega dogovora. 

 

Po zaključeni razpravi, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 
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SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o ugotovitvi javne koristi zaradi 

interesa odkupa zemljišč za potrebe zagotovitve varnega dostopa do Centra šolskih in obšolskih 

dejavnosti OE Štrk, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 26 navzočih soglasno (ZA-26, 

PROTI-0, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 

 

11. Predlog Sklepa o menjavi nepremičnine katastrska občina 366 Krčevina pri Vurbergu parcela 

1934/2 z nepremičnino katastrska občina 366 Krčevina pri Vurbergu parcela 2164/18  

 

Odbor za gospodarstvo, Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo ter Odbor za 

finance so soglasno podprli predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija po obravnavi predloga sklepa nanj ni imela pripomb in ga je predlagala 

mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o menjavi nepremičnine 

katastrska občina 366 Krčevina pri Vurbergu parcela 1934/2 z nepremičnino katastrska občina 

366 Krčevina pri Vurbergu parcela 2164/18, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 26 navzočih soglasno (ZA-26, 

PROTI-0, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 

 

12.  Predlog Sklepa o menjavi nepremičnin katastrska občina 366 Krčevina pri Vurbergu parcele 

1921/6, 1921/7, 1924/7 in 1924/9 z nepremičnino katastrska občina 366 Krčevina pri Vurbergu 

parcela 2164/19  

 

Odbor za gospodarstvo, Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo ter Odbor za 

finance so soglasno podprli predlog sklepa. 

Statutarno pravna komisija po obravnavi predloga sklepa nanj ni imela pripomb in ga je predlagala 

mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o menjavi nepremičnin 

katastrska občina 366 Krčevina pri Vurbergu parcele 1921/6, 1921/7, 1924/7 in 1924/9 z 

nepremičnino katastrska občina 366 Krčevina pri Vurbergu parcela 2164/19, v predloženem 

besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 26 navzočih soglasno (ZA-26, 

PROTI-0, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 

 

13.  Predlog Sklepa o prodaji nepremičnin katastrska občina 397 Hajdina parceli 807/12 in 808/18  

 

Odbor za gospodarstvo, Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo ter Odbor za 

finance so soglasno podprli predlog sklepa. 

Statutarno pravna komisija po obravnavi predloga sklepa nanj ni imela pripomb in ga je predlagala 

mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o prodaji nepremičnin 

katastrska občina 397 Hajdina parceli 807/12 in 808/18, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 26 navzočih soglasno (ZA-26, 

PROTI-0, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 
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14. Predlog Sklepa o prodaji nepremičnine katastrska občina 385 Podvinci parcela 45/4 

 

Odbor za gospodarstvo, Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo ter Odbor za 

finance so soglasno podprli predlog sklepa. 

Statutarno pravna komisija po obravnavi predloga sklepa nanj ni imela pripomb in ga je predlagala 

mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o prodaji nepremičnine 

katastrska občina 385 Podvinci parcela 45/4, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 26 navzočih soglasno (ZA-26, 

PROTI-0, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 

 

15. Predlog Sklepa o brezplačni uporabi poslovnega prostora Aškerčeva ulica 8, Ptuj  

 

Odbor za gospodarstvo in Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo sta soglasno 

podprla predlog sklepa. 

Odbor za finance je z večino glasov podprl predlog sklepa. 

Statutarno pravna komisija po obravnavi predloga sklepa nanj ni imela pripomb in ga je predlaga 

mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

K razpravi se je prijavila Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša. Zanima jo, 

kako je urejeno glede oddaje nepremičnin v MOP. Do zdaj ni zasledila, da bi se aktivno iskalo 

najemnike s kakšnimi oglasi ipd. Nič nima proti, da so društva v teh prostorih, pod pogojem, da so 

prostori resnično v uporabi, čemur so namenjeni. Problem pa je, ker si mi želimo zapolniti mestno jedro, 

če pa pride kakšno društvo enkrat ali dvakrat na mesec, spet nismo naredili tega. In če se pojavi 

interesent, ali je možno prekiniti tako pogodbo. 

 

Županja Nuška Gajšek je odgovorila, da moramo v skladu z zakonodajo najprej ponuditi na trg te 

prostore. In če res ni zanimanja, potem bo mestni svet odločal o brezplačni uporabi in to še samo tistim, 

ki jih določa zakonodaja in ne kar vsem po spisku. Seveda, imamo sklenjene pogodbe z 

nepremičninskimi agencijami, ki tržijo te prostore oziroma jih oglašujejo. Zdaj jih tudi samo objavljamo in 

na FB in na spletni strani. V tem trenutku pa je situacija taka, da nimamo niti več poslovnih prostorov na 

zalogo, da bi bili prazni. Trenutno še je TIC je v postopku ogledov. Imeli smo enega resnega najemnika, 

ki pa je moral od pogodbe odstopiti zato, ker ni dobil kadra. To je zdaj glavni problem najemov. Kar se 

tiče najemnin, so določene skladno z zakonodajo in v skladu s cenilnimi poročili, ki jih potem moramo 

upoštevati. Tako kot pri javnih dražbah, lahko tudi tu nižamo te najemnine, ampak največ do 30 %. 

Vsepovsod smo zavezani k ravnanju z zakonodajo, nič ne delamo na pamet in nič ne delamo po svoje.   

 

Alen Iljevec, svetniška skupina Ptuj je naš, je povedal, da so že na Odboru za okolje in prostor vprašali, 

če je potrebno kakšno vlaganje v omenjen poslovni prostor in ali se ga bo vzelo točno takšnega, kot je. 

 

Županja Nuška Gajšek mu je odgovorila, da ne bo nobenega vlaganja v omenjeni prostor. V 

nadaljevanju je povedala, da je v mestnem jedru za take prostore, ki niso na nekih lokacijah, ki so 

mogoče malo preveč zakotni in bi bil vložek v obnovo previsok, jim potem v skladu z našo strategijo, 

odpišemo  80 % najemnine, jih potem praktično zastonj oddajamo. 

 

Miha Požgai, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je vprašal, ali je bil ta poslovni prostor ponujen 

preko kako nepremičninske agencije ali je bil oglaševan na FB?  
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Županja mu je odgovorila, da oglašujemo samo na spletni strani. Take, ki so nerentabilni in nezanimivi 

damo na portal; z agencijo pa imamo narejene točno določene popise tistih, ki so bolj atraktivni na 

lokacijah, ki jih želimo. 

 

K besedi je pristopil še Rajko Fajt, svetniška skupina Slovenska demokratska stranka. Trdi, da je prav, 

da se da v brezplačno uporabo, če gre za humanitarna društva. V tem primeru, ko se prostor daje 

društvu Beletrina, pa pravi, da ima pomisleke glede brezplačne uporabe. Povedal je, da se ne strinja  s 

predlaganim sklepom. 

 

Županja je prisotne nagovorila, da se lahko dogovorimo, da se omenjen poslovni prostor lahko odda v 

brezplačno uporabo za obdobje za manj kot 5 let, kar je po zakonu najvišja doba. Treba pa je vedeti, da 

so omenjeni prostor že uporabljali in vanj nič vlagali in tudi nobene pogodbe niso imeli.  

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Andreja Čuša, je vprašala ali ne bi bilo smiselno, da bi  

naredili neki javni poziv tem društvom, če imamo take prostore in bi vsem dali enake pogoje.  

 

Županja Nuška Gajšek ji je odgovorila, da nimajo vsa društva istega statusa. Društvo Arsana že ima v 

najemu en poslovni prostor brezplačni kot društva v javnem interesu in lahko dobijo samo en poslovni 

prostor, ne morejo imeti 10 prostorov v lasti MOP in vse brezplačno. 

 

Miha Požgai, svetniška skupina Lista Andreja Čuša, se strinja s predlogom županje, da bi se to obdobje 

zmanjšalo. Meni, da bi zadostovalo obdobje dveh let. Predlaga, da bi se društvo vezalo za potrebe  

festivala oz. na lokacijo festivala. Hkrati pa opozarja, da imamo za isto društvo na občini tudi še en 

razpis za 40.000 EUR, ki je napisan točno za njih. Županja je potrdila da gre za tri taka društva, in sicer 

ARSANA, ARS STAYS in DNEVI POEZIJE IN VINA. 

 

Dr. Bojan Pahor se je strinjal s predlogom predhodnika. Predlaga, da bi zadevo vezali konkretno na 

izvajanje dejavnosti tega festivala Dnevi poezije in vina. Pogodbo bi napisali na letni ravni, tako se 

pogodba vsako leto sproti podaljšuje. Županja je pri tem ponovila, da vsakič, ko jim bomo dali 

brezplačni najem, bomo mogli priti na mestni svet.  

 

Županja je zato predlagala čistopis predloga Sklepa, s katerim se uporaba poslovnega prostora 

Aškerčeva ulica 8, Ptuj da v brezplačno uporabo za obdobje enega leta. 

 

Po zaključeni razpravi, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o brezplačni uporabi 

poslovnega prostora Aškerčeva ulica 8, Ptuj - ČISTOPIS, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 24 navzočih soglasno (ZA-24, 

PROTI-0, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 

 

16. Predlog Sklepa o brezplačni uporabi poslovnega prostora Prešernova ulica 16, Ptuj  

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za gospodarstvo sta soglasno 

podprla predlog sklepa. 

Odbor za finance je podprl predlog sklepa z večino glasov. 

Statutarno pravna komisija po obravnavi predloga sklepa nanj ni imela pripomb in ga je predlagala 

mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Miha Požgai, Lista Andreja Čuša, misli, da bi tu morali podobno narediti kot pri prejšnji točki. Vsa 

društva bi morali biti v enakopravnem položaju, meni. Pravi, da je tukaj bil izkazan javni interes. 
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Županja Nuška Gajšek mu je odgovorila, da uradni interes ni bil izkazan. Je bilo povpraševanje, ampak 

povpraševalec ni izpolnjeval pogojev. Ob tem je navzočim predlagala opcijo brezplačnega najema za 

eno leto ali pet let.  

 

Po zaključeni razpravi, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o brezplačni uporabi 

poslovnega prostora Prešernova ulica 16, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 22 navzočih z večino glasov  (ZA-

20, PROTI-1, NI GLASOVAL-1) sprejel predlagani sklep. 

 

17. Predlog Sklepa o ukinitvi stavbne pravice na nepremičninah katastrska občina 392 Krčevina 

pri Ptuju parceli 561/1 in 561/2  

 

Odbor za gospodarstvo in Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo sta soglasno 

podprla predlog sklepa. 

Odbor za finance je z večino glasov podprl predlog sklepa. 

Statutarno pravna komisija po obravnavi predloga sklepa nanj ni imela pripomb in ga je predlagala 

mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o ukinitvi stavbne pravice na 

nepremičninah katastrska občina 392 Krčevina pri Ptuju parceli 561/1 in 561/2, v predloženem 

besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 23 navzočih soglasno (ZA-23, 

PROTI-0, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 

 
18. Volitve in imenovanja: 

 

18.a) Predlog Mnenja h kandidaturi za ravnatelja javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda 

Glasbena šola Karol Pahor Ptuj 

 

Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je oblikovala predlog mnenja, s katerim je 

Mestnemu svetu Mestne občine Ptuj predlagala, da poda pozitivno mnenje h kandidaturi Štefana Petka 

za ravnatelja javnega vzgojno-izobraževalnega Glasbena šola Karol Pahor Ptuj.  

 

Statutarno pravna komisija se je seznanila s predlogom sklepa, nanj ni imela pripomb in ga je  

predlagala mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem.  

 

Ker ni bilo razprave o predlogu mnenja,  jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Mnenja h kandidaturi za ravnatelja  

javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Glasbena šola Karol Pahor Ptuj, v predloženem 

besedilu.  

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 22 navzočih soglasno (ZA-22,   

PROTI-0, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 

 
19.  Pobude in vprašanja 

 

Marjan Bezjak, svetniška skupina Lista dr. Štefana Čelana je posredoval  

pobudo št. 1561/35: Zasteklitev nadstrešnice na avtobusnem postajališču 

Steklena nadstrešnica na avtobusnem postajališču pri osnovni šoli na Grajeni je že kar nekaj 

časa le delno zastekljena. Po poškodbi stekla so pristojne službe steklo odstranile, iz neznanega 
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razloga pa ga niso zamenjali. V najkrajšem času se naj ponovno zastekli, da bodo čakajoči 

zaščiteni pred vetrom in dežjem. 

 

Marjan Bezjak, svetniška skupina Lista dr. Štefana Čelana je posredoval  

pobudo št. 1562/35:  Prestavitev označb avtobusnega postajališča - šolskega avtobusa 

V Krčevini pri Vurberku pri hišni št. 90 je avtobusno postajališče za šolski avtobus. Postajališče 

je na neprimernem in zelo nevarnem odseku ceste, takoj za nepreglednim ovinkom. Na pobudo 

staršev (10 otrok) naj se prestavi na primernejše mesto, proti odcepu za hišne številke 89 d, 89 e. 

 

Dr. Štefan Čelan, Lista dr. Štefana Čelana je posredoval  

pobudo št. 1563/35: Ureditev zvočnega zidu na Dornavski cesti 

V času urejanja Dornavske ceste in elektrifikacije železniške proge so bile na zahtevo tam 

živečega prebivalstva postavljene protihrupne ograje. Zahteva vseh tam živečih stanovalce je 

bila, da se protihrupna ograja postavi po celotni Dornavski cesti od krožišča do nadvoza nad 

železniško progo. Žal se to do danes ni dogodilo. Od vseh tam živečih stanovalce še vedno štiri 

hišne številke nimajo postavljene protihrupne ograje. Dajemo pobudo, da se ta problematika 

uredi v najkrajšem možnem času.  

 

Marta Tušek, svetniška skupina DeSUS je posredovala  

vprašanje št. 1564/35: Prejela sem ogorčeno pismo občanov Spodnjega Velovleka z naslednjo 

vsebino: Vaščani naselja Sp. Velovlek se obračamo na občino Ptuj da reši problem ceste v 

naselju Sp. Velovlek, od hišne številke 4 do 17. To je cesta, ki vodi proti pesniški dolini. Včasih je 

imel tam zemljo kmetijski kombinat, zdaj pa jo ima Perutnina Ptuj. Ko gredo na njive s traktorji, s 

prikolicami ter drugimi priključki, vozijo pridelke, prav tako vozijo s tovornjaki, kateri prazni 

tehtajo po kar nekaj ton, ko se naloži pridelke, pa vse skupaj presega tudi čez 20 ton. Na križišču 

je prometni znak za osni pritisk 2 toni, torej kršijo cestno prometne predpise. Cesta tukaj je zelo 

ozka, po njej hodijo otroci na šolski avtobus. Ko se je delala kanalizacija, ni bilo denarja, da bi 

naredili pločnik, vsaj 1 meter širok. Sedaj je cesta na novo urejena. Kdo jo bo potem, ko se bo 

uničila, spravil v prvotno sranje? Vaščani naselja prosimo, da občina to uredi z lastniki zemljišč 

Perutnina Ptuj. Za namene vožnje kmetijskih delovnih strojev ter tovornjakov večje nosilnosti je 

bil včasih izven vasi most, kar pa ga nihče ni vzdrževal, se je porušil. Da bi se zgradil novi ni 

interesa. Upamo, da bo občina našla rešitev z lastniki zemljišč. Če do tega ne bo prišla, bomo 

vaščani prisiljeni cesto zapreti z blokado, ko bodo začeli iz njiv odvažati pridelek. Tudi za 

razsvetljavo je bila rečeno, da se bo kabel polagal ob enem, ko se bo kopalo za kanalizacijo. 

Kanalizacija v naselju Sp. Velovlek so skoraj končali, kabla za razsvetljavo pa niso položili nikjer. 

Po Kicarju pa se kabel polaga povsod, kjer delajo kanalizacijo. Očitno so v ptujski občini dvojna 

merila. 

Vaščani Sp.  Velovleka 

V imenu Stranke MO DeSUS Ptuj podajam naslednja vprašanja: 

- Ali res ni nobenih možnih vzvodov, da bi tujemu lastniku na neki način preprečili povzročitev 

materialne škode na naši novo urejeni cesti in zahtevati, da si uredi svoje dovozne in odvozne 

poti do svojih zemljišč? 

- Ali ni nobene možnosti, da se vrši redarska in policijska kontrola prometnih kršitev z ozirom na 

omejeno obremenitev, kot jih kaže prometni znak na terenu, v času spravila pridelkov? 

- Nujno je zagotoviti varne šolske poti, čeprav je vas Sp. Velovlek na robu MO Ptuj. 

- Zakaj se v času izvajanja kanalizacije niso polagale vsaj cevi za kable za možno kasnejšo 

izvedbo razsvetljave? 

 

Marta Tušek, svetniška skupina DeSUS je posredovala  

pobudo št. 1565/35: Za 24. redno sejo MS MO Ptuj z dne 19. 3. 2021. sem v imenu občana Stanko 

Menoni  med drugim postavila vprašanje z naslednjo vsebino: 
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»Cena najema grobov na starem pokopališču naj se vsaj malo zniža, saj je kompletno 

pokopališče pokrito – posuto z drobljenim peskom in košnja trave praktično ni potrebna.« 

S podobnim vprašanjem me je na tržnici ogovorila občanka, ki se prav tako ne strinja z enotno 

ceno najema grobov ravno zaradi zgoraj navedenih razlogov. 

Zato dajem v imenu stranke DeSUS naslednjo pobudo : 

- Upravljalec obeh pokopališč naj ponovno pregleda svoje kalkulacije za ceno najema grobov 

in morda najde možnost za vsaj delno znižanje cene letnega najema grobov na starem 

rogozniškem pokopališču. 

- Ker so spomeniki neprestano močno zaprašeni je zahtevati od podjetja BOLKOP d.o.o., ki 

obratuje v neposredni bližini starega rogozniškega pokopališča, da uredi protiprašno bariero. 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala  

vprašanje št. 1566/35: Dodatna pojasnila k vprašanju 1518/33: V kolikor drži, kot se navaja v 

zadnjem odgovoru, da se zaradi obstoječih infrastrukturnih vodov prvotno načrtovana 

postavitev bloka ni mogla izvesti, zakaj se potem ni celotna lokacija označila kot neprimerna? 

Kako je lahko MOP lokacijo označila kot primerno ter šele na to ugotovila, da prvotna 

postavitev ni možna? Konec koncev so infrastrukturni vodi vrisani in jih morajo upoštevati že 

projektanti. A je projektant tega ni upošteval? Nadalje, po mnenju stanovalcev, razdalja 38 m 

od obstoječega bloka ne zagotavlja izognitve vplivov senčenja novega objekta, kot je 

navedeno v odgovoru. Navajajo sledeč izračun: “Če privzamemo najneugodnejše pogoje za 

izračun (ko je položaj sonca najnižji in je vpadni kot 21,5 stopinj), bo za novim blokom dolžina 

sence cca 50 m. Oddaljenost 38 m pri 50 m senci pomeni, da bo najmanj 5 m obstoječega 

bloka ves čas osenčenega. Izračun je za položaj sonca ob 12. uri, ob drugih urah pa bo senca 

še večja. MOP je za iste pogoje izračunala senco dolžine le 16,5 m, kar pa je daleč od 

pravilnih 50 m.” Vsled navedenega predlagam, da se opravi študija senčenja novega objekta. 

Še enkrat moramo poudariti, da tako stanovalci kot naša svetniška skupina nikakor ni proti 

gradnji neprofitnih stanovanj, kot se ponekod želi prikazati, ampak smo mnenja, da dana 

lokacija ni primerna, kar posredno s svojimi odgovori potrjuje tudi občina. 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala  

pobudo št. 1567/35: Ponovno opozarjam, da ob vsakem nalivu, pride do onesnaženja potoka 

Grajena z mešano fekalno-meteorno vodo na lokaciji male čistilne naprave na Ranci. Pred 

dvema letoma v času poplav je celo prišlo do tega, da se je loputa zaprla in so fekalne vode 

udarile občanom nazaj v kopalnice. Predlagam, da se odgovorne osebe z občine in Komunale 

sestanejo in dogovorijo o ukrepih, da se to v bodoče omili in prepreči. 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala vprašanje št. 

1568/35: Plačevanje ogrevanja 

Name se je obrnil občan, ki kljub porazdelitvi akontacije, zneskov položnic ne more poravnati, 

zato s strahom pričakuje, kaj bo. Prosim za natačne informacije kam ali na koga se lahko obrne? 

Zanima me tudi, koliko je bilo reklamacij/pritožb na račune za ogrevanje ter koliko je ostalo 

neplačanih zapadlih računov in kako to JS, d.o.o. rešujejo z občani? Upam, da se ne posega po 

izvršbah, temveč se zagotavlja individualna obravnava in se dogovarja od primera do primera. 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala  

vprašanje št. 1569/35: Sekanje dreves pri Ranci 

Na območju Kinološkega društva Ptuj (natančno v bližini ribnika na levi strani pred vhodom v 

Kinološko društvo Ptuj) so že drugo ali tretjo leto zapored posekali nekaj največjih dreves, ki so 

dajale senco tudi ribniku. Posledično se je ribnik že skoraj izsušil. Ker je MO Ptuj v času 

prejšnjega župana želela ribnik zasipati, a je to preprečila okoljska inšpekcija, me zanima, kakšni 

so načrti za to območje, kdo je lastnik zemljišča in kdo je naročil sekanje dreves?  
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Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala  

pobudo št. 1570/35: Ukinitev osrednje teme v Ptujčanu 

Predlagam, da se ukine rubriko osrednja tema v Ptujčanu, saj zavzame preveč strani. V prejšnji 

številki je bilo tako vpisu v srednjo šolo namenjenih kar 5 strani, pa čeprav so to podatki, ki jih 

osnovnošolci in njihovi starši dobijo večkrat in na večih mestih – tako v svojih šolah, kot na 

informativnih dnevih, kot tudi na spletnih straneh šol. Kar nekaj občanov – tako tistih s 

šoloboveznimi otroci, ko tistih brez – je menilo, da je bilo to popolna potrata prostora, ker tega 

dejansko ni noben pogledal. Edini prispevek, ki so ga pohvalili, je bilo obvestilo o vpisu v 

Bioniko kot novost. Osrednji temi bi čisto zadoščala ena stran ali maksimalno dve, s čimer bi 

zagotovili več strani za bolj zanimive in poučne vsebine.  

 

Miha Požgai, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval  

pobudo št. 1571/35: Dajem pobudo da se na dvorišču elektro šole  oziroma na področju bivše 

vojašnice uredijo klopi, namestijo novi koši za smeti in na splošno uredi park, ki vodi proti 

mestu. Lahko bi tudi prebarvali sivo ograjo ob cesti, jo s tem zaščitili in polepšali. Kljub temu da 

gre za parcelo, ki je v državni lasti, mislim, da se najdejo načini in finance, da se območje uredi 

in sledi privatnemu investitorju, ki je izredno lepo obnovil stavbo na začetku Vičave.  

 

Miha Požgai, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval  

pobudo št. 1572/35: Na križišču Arbajterjeve in Ulica 25. maja se naj  razmisli o razširitvi 

gramoznega parkirišča v smeri proti kotlarni in pridobitvi dodatnih parkirnih mest na tem 

področju. Razmisli se naj, kako pristopiti k urejanju parkirišč na celotnem območju  saj so avti 

parkirani povsod, kjer je le mogoče. 

 

Miha Požgai, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval  

pobudo št. 1573/35: Ali je še možno spremeniti predvideno križišče med Kraigherjevo ulico in 

Ulico 5. Prekomorske v krožno križišče? Krajani sprašujejo saj naj bi bilo dovolj prostora, takšno 

križišče pa bi naj  bilo bolj pregledno in seveda tudi bolj pretočno. 

 

Miha Požgai, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval 

pobudo št. 1574/35: Dajem pobudo, da se več časa nameni vodenju in nadzoru projekta 

Slovenskogoriška cesta in okoliških cest, kjer se menjuje infrastruktura. Nekaj časa in truda se 

naj usmeri tudi v informiranje ljudi. Ljudje so polni vprašanj, pritožujejo se tudi, da je projekt 

slabo dodelan in zaradi tega na terenu prihaja do nesoglasij. Ceste, ki so petkrat ali večkrat 

razkopane, pa se nekatere po menjavi vse infrastrukture pustijo v stanju, ki je še komaj  

prevozno. 

 

Alen Iljevec, svetniška skupina Ptuj je naš je posredoval 

pobudo št. 1575/35: Pred trgovino LaScarpa v Lackovi ulici raste breza. Na podlagi laične ocene 

se zdi, da se je posušila. Mestni občini Ptuj se predlaga, da se preveri stanje drevesa in po 

potrebi nadomesti z novim. 

Obrazložitev: Zasajeno drevo pred trgovino LaScarpa v Lackovi ulici je edino zelenje, ki je v tej ulici, 

vsled česar je nujno potrebno, da se ustrezno vzdržuje, ohrani oz. nadomesti z drugim. 

 

Alen Ilijevec, svetniška skupina Ptuj je naš je posredoval 

pobudo št. 1576/35: Na poti do Term Ptuj že vrsto let stoji dotrajan kiosk, ki že več let tudi ni v 

uporabi. Kiosk sicer stoji na privatnem zemljišču, a močno kazi izgled okolice, vsled česar se 

Mestni občini Ptuj predlaga, da lastnika prosi, da kiosk odstrani. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 
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pobudo št. 1577/35: Podajam pobudo, da se poda informacija, v kakšnem času bo Mestna občina 

Ptuj pristopila k reševanju neurejenih zemljiškoknjižnih razmerij, saj občani sedaj za zemljišča, ki 

so jih brezplačno odstopili v last Mestni občini Ptuj še vedno plačujejo NUSZ (nadomestilo za 

uporabo stavbnega zemljišča) kar pomeni, da so občani v tem primeru finančno oškodovani in je 

za pričakovati, da bo vložen zahtevek za vračilo preveč plačanih prispevkov NUSZ za več let nazaj.  

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1578/35: Podajam pobudo, da se poda informacija v kateri fazi je projektiranje in 

izvedba pločnika in kolesarske steze od Grajene do Vurberka. Vsi se zavedamo, da so razmere 

kritične vendar jasne informacije, kdaj bi naj bilo in kje se je zataknilo pa še do danes nismo prejeli. 

Odgovori običajno glasijo, da se zadeve pripravljajo, da nekaj poteka, a dejansko ni podatkov, v 

kateri fazi je celoten projekt in kdaj je za pričakovati razgrnitev oziroma vsaj okviren pričetek del. 

Na žalost nimamo nobenih informacij, kako bi naj zadeva potekala, kaj je bilo narejenega, kaj še 

mora biti, po katerih zemljiščih (okvirno) bi naj kaj potekalo ipd. Pričakujem, da se bo podala 

jasna in nedvoumna informacija. Občane zanima, zakaj ni informacij in kaj se je sploh naredilo do 

danes. Prav tako predlagam, da če že ne gre izvedba na celotni trasi na enkrat, potem naj se 

pristopi k etapnemu reševanju tega kritičnega odseka. Občane upravičeno skrbi in jih navdaja 

strah, da se bo zadeva zavlekla kot je bilo to na Slovenskogoriški cesti. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1579/35: 

Podajam pobudo, da se ustanovi delovna skupina za pripravo Strategije turizma v Mestni občini 

Ptuj, kot je bilo to dogovorjeno na delovnem sestanku dne 7.10.2021 kjer so sodelovali 

predstavniki Zavoda za turizem Ptuj, ponudnikov nočitev, gostinske ponudbe…, kjer je bilo 

dogovorjeno, da bomo pri pripravi strategije aktivno vključeni svetniki in svetnice Mestnega 

sveta MO Ptuj. Sedaj pa je zaznati, da si želi Zavod za turizem Ptuj preprosto naročiti in pripraviti 

strategijo mimo dogovora iz delovnega sestanka z dne 7.10.2021 kjer je bilo dogovorjeno, da 

bodo pri pripravi strategije sodelovali tudi mestni svetniki in svetnice. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1580/35: Podajam pobudo, da se na lokalni cesti LC060031 Krčevina pri Vurberku, kjer 

je bila lansko leto na novo urejena (preplastitev in utrjevanje bankin) lokalna cesta opravi sanacija 

bankin in cestišča. Najprej se je pričelo posedanje bankin, sedaj pa še asfalta, ki na več delih 

zaradi slabe izvedbe poka in se krha. Izvedba del kot kaže ni bila strokovno izvedena, V izogib 

večjim poškodbam in uničenju ceste ter bankin naj se cesta in bankine nemudoma sanirajo.  

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1581/35: Podajam pobudo, da se na LC060031 Krčevina pri Vurberku odstrani porezano 

vejevje, ki je ostalo v neposredni bližini ceste in predstavlja nevarnost za udeležence v prometu 

saj lahko dokaj hitro pride do telesnih poškodb in poškodb vozil zaradi štrlečih se vej. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1582/35: Podajam pobudo, da se obvesti lastnika, koncesionarja in pristojne 

inšpekcijske službe, da se na državni cesti R3 - regionalna cesta III. odsek 1292 pri stanovanjski 

hiši Krčevina pri Vurberku 80A na parceli  794/1, k.o. 367 Grajenščak, ki je v lasti Republike 

Slovenije Krčevina pri Vurberku 80, zagotovi varna pregledna berma, ki bo omogočala varno 

vključitev stanovalcev, obdelovalcev kmetijskih površin na državno cesto. Trenutno je tam visoko 

zaraščena živa meja, ki bi jo moral koncesionar že pred časom odstraniti saj onemogoča varno 

vključevanje voznikov osebnih vozil, delovnih strojev, kolesarjev in drugih udeležencev v cestnem 

prometu na državno cesto in predstavlja veliko nevarnost za vse udeležence v prometu, saj na tem 

odseku še vedno ni urejenih površin za pešce, kolesarje in vozniki osebnih, kombiniranih in 
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tovornih vozil razvijajo visoke hitrosti. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1583/35: Podajam pobudo, da se pojasni zakaj najemamo za izdelavo določenih študij-

projektov zunanje izvajalce navkljub temu, da imamo za to že ustanovljene zavode, ki so 

ustanovljeni za izvajanje tovrstnih nalog. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1584/35: Podajam pobudo, da se poda informacija kdaj bo postavljen pitnik pri domu 

krajanov Olge Meglič kot je bilo dogovorjeno vendar do realizacije še ni prišlo. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1585/35: Podajam pobudo, da se pojasni v kateri fazi je projekt predelava 

»ODPADNEGA BLATA«, ki je po lanski zagnanosti s strani vodstva MO Ptuj nato nekje obstal. 

Občanke in občani MO Ptuj o napredku na žalost nimamo nobenih informacij, ki bi kazale na 

napredek na tem področju in še vedno plačujemo visoko ceno za predelavo in odvoz odpadnega 

blata. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1586/35: Podajam pobudo, da se pojasni v kateri fazi je projektiranje oz. izvedba 

pločnika za pešce in kolesarske steze na trasi Ptuj – Štuki glede na to, da je na socialnih omrežjih 

zaslediti, da je MO Ptuj svoj del oddelala. Na žalost nimamo nobenih informacij kako bi naj zadeva 

potekala, kaj je bilo narejenega, kaj še mora biti, po katerih zemljiščih (okvirno) bi naj kaj potekalo 

ipd. Pričakujem, da se bo podala jasna in nedvoumna informacija kako daleč je zadeva, ker do 

sedaj dobivamo le odgovore da je v teku in to že kar nekaj mesecev. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1587/35: Podajam pobudo, da Zavod za šport Ptuj na športnih igriščih v lasti MO Ptuj 

zamenja dotrajane in manjkajoče mrežice na košarkarskih koših in golih za mali nogomet. Namreč, 

veliko igrišč ima dotrajane mreže ali pa jih sploh ni. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1588/35: Podajam pobudo, da se na Pivkovi ulici 21 porežejo viseče veje, ki so nevarne, 

da bodo padle na katerega od udeležencev v cestnem prometu. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1589/35: Podajam pobudo, da pristojne službe obvestijo koncesionarja, da večkrat 

počisti državno cesto R3 - regionalna cesta III. odsek 1292 Ptuj-Vurberk , ki je dobesedno 

»nastlana« z kamenjem iz neutrjenih bankin in predstavlja veliko nevarnost za kolesarje. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1590/35: Podajam pobudo, da se sanira udarna jama, ki je nastala zaradi sanacije 

mostu čez potok Grajena na Maistrovi ulici na državni cesti R3 - regionalna cesta III. odsek 1292. 

Ob stiku starega in novega asfalta je nastala velika udarna jama, ki je nevarna za udeležence v 

prometu. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1591/35: Podajam pobudo, da pristojne službe apelirajo na koncesionarja, da popravi 

poškodovano cestišče od Maistrove ulice do Štukov na državni cesti R3 - regionalna cesta III. odsek 

1292, kjer je zaradi dotrajanosti in posedanja cestišča nastalo večje število udarnih jam. Prav tako 

naj se o tem obvesti pristojno inšpekcijo, ki naj preveri ali je varnost vožnje udeležencev v 



18 

 

cestnem prometu še v vzdržnih okvirjih. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1592/35: Podajam pobudo, da MO Ptuj in službe apelirajo na naročnika DRSI, 

nadzornika in izvajalca del na mostu čez potok Grajena na Maistrovi ulici na državni cesti R3 - 

regionalna cesta III. odsek 1292 saj je asfaltna prevleka položena slabo in je na stikih obeh voznih 

pasov vidno slabo tesnjenje obeh plasti asfaltne prevleke. Glede na to, da po pridobljenih 

informacijah še ni bil opravljen tehnični pregled in prevzem objekta, naj se te napake pravočasno 

odpravijo saj je iz izkušenj iz prejšnjih projektov več kot očitno razbrati, da kasnejših reklamacij 

nihče ne jemlje dovolj resno in jih ne upošteva. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1593/35: Podajam pobudo, da se poda informacija o pregledu demografskih 

predvidevanj za MO Ptuj (demografska študija, če obstaja) in da se ti podatki dosledno uporabljajo 

pri planiranju poselitve in s tem povezano (novo) javno infrastrukturo - ceste, kanalizacija, 

vodovod, kapacitete OŠ, vrtcev, zelene površine,… 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1594/35: Podajam pobudo, da se poda informacij o izdelavi študij, ki so bile financirane 

v zadnjih petih letih in sredstva, ki so bila za to namenjena ter kje se da te študije pogledat. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1595/35: Podajam pobudo, da pristojne službe apelirajo na koncesionarja, da popravi 

poškodovano cestišče od Grajene do Vurberka na državni cesti R3 - regionalna cesta III. odsek 

1292, kjer je zaradi dotrajanosti in posedanja cestišča nastalo večje število udarnih jam. Prav tako 

naj se o tem obvesti pristojno inšpekcijo, ki naj preveri ali je varnost vožnje udeležencev v 

cestnem prometu še v vzdržnih okvirjih. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1596/35: Podajam pobudo, da se pojasni zakaj se še vedno ni pričela gradnja 

kanalizacije na Sovretovi poti, ki bi morala biti po projektu v izvedbi, pa ta trenutek Komunalno 

podjetje Ptuj z deli še ni niti pričelo navkljub zagotovilom v eni izmed pobud, da izvedbena dela 

potekajo po planu kar pa ne drži. Ponovno se je izkazalo, da se občanke in občane zavaja, kar 

pripelje do tega, da ne verjamejo več danim obljubam. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1597/35: Podajam pobudo, da se iz naslova nujnih vzdrževalnih del sanira dotrajana in 

uničena cesta LZ 329401 od križišča Vičava 1 do osnovne šole Olge Meglič. Cesta je namreč 

popolnoma dotrajana in nevarna za promet, prav tako tukaj poteka »varna« šolska pot. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1598/35: Podajam pobudo, da se v neposredni bližini Osnovne šole Oleg Meglič sanira 

udarna jama, ki je nevarna za voznike enoslednih vozil, saj le ta predstavlja nevarnost da bo prišlo 

do padca in telesnih poškodb. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1599/35: Podajam pobudo, da se poda informacija za koliko se je od pričetka del do 

danes podražila izgradnja kanalizacijskega omrežja na območji MO Ptuj in razlogi za podražitev ter 

na podlagi česa je bila podražitev potrjena v kolikor je do nje prišlo. 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1601/35: Podajam pobudo, da se poda informacija ali ima vodstvo MO Ptuj pripravljen 
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načrt črpanja sredstev iz finančne perspektive 2021-2027, ki omogoča izvedbo in financiranje do 

leta 2029. Na voljo je precej sredstev - za CTN nekje okrog 10.000.000,00 €, zaslediti je tudi razpise 

NOO za različne vsebine in investicije. Če je tak načrt pripravljen, naj se poda informacija kateri so 

ti ključni projekti in okvirna časovna in finančna konstrukcija izvedbe teh projektov. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1602/35: Podajam pobudo, da MO Ptuj pristopi k pripravi in izdelavi OPPN na desnem 

bregu Drave začenši pri trgovini Mercator na parceli 1858/1 (površina 5280 m2) ko. Ptuj, kjer naj bi 

zainteresiran vlagatelj odstopil od izvedbe predvidene gradnje. S sprejetjem OPPN, ki bi zajemal 

del območja med Mariborsko cesto, Zagrebško cesto in Rogaško cesto, je potrebno omogočiti 

gradnjo stanovanjskih enot s pripadajočo infrastrukturo (igrala, medgeneracijski prostori,…) ki bo 

omogočila načrtovano naseljevanje mladih družin s tem pa tudi povečanje priseljevanje na desni 

breg Drave in polnjenje kapacitet OŠ Breg. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1603/35: Podajam pobudo, da se pojasni zakaj Komunalno podjetje Ptuj iz Centralne 

čistilne naprave Ptuj dovoli iztekanje neprečiščenih in zaudarjajočih odplak v bližnji vodotok kot je 

to razvidno iz fotografije. Tovrstni izlivi niso osamljen primer saj do izlivov prihaja največkrat med 

vikendi in dela prostimi dnevi, ko na delu ni inšpekcijskih služb. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1604/35: Podajam pobudo na pobudo št 1524/34 kjer sem želel informacij, da Podjetje 

za stanovanjske storitve poda informacijo s specifikacijo kam so namenili sredstva iz naslova 

pobranih najemnin za obdobje zadnji petih let. Najemnine se namreč pobirajo, sredstev pa nikoli ni 

dovolj, ko je potrebno opraviti sanacijo oz. pridobiti sredstva za gradnjo novih stanovanjskih enot. 

Odgovor na pobudo je bil, da Podjetje za stanovanjske storitve skladno s pogodbo pripravi 

poročilo… 

Prosim, da se odgovoru priloži pogodba med PSS in MO Ptuj ter poročilo o vloženih sredstvih iz 

naslova pobranih najemnin. V kolikor je potrebno za dostop do teh poročil pristopiti kot do 

informacij javnega značaja me o tem obvestite, saj imamo občanke in občani pravico izvedeti 

kam gredo sredstva iz pobranih najemnin stanovanj, ki so v lasti Mestne občine Ptuj in s tem 

vseh občank in občanov Ptuja. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1605/35: Podajam pobudo, da se poda informacija v kateri fazi je izgradnja 

manjkajočega pločnika na Selski cesti od Gasilskega doma do križišča z Zidanškovo ulico v dolžini 

cca. 55 m. Ta del ceste je izjemno nevaren za vse udeležence v cestnem prometu saj tukaj poteka 

tudi šolska pot in je nevarnost za šolarje od avtobusnega postajališča do Zidanškove ulice še 

toliko bolj nevarna saj je postajališče v bližini uvoza iz Zagrebške ceste. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1606/35: Ponovno podajam pobudo na pobudo št 1061/24, da se pojasni, ali bo 

Komunalno podjetje Ptuj sposobno sama izvesti celotno izgradnjo kanalizacijskega omrežja 

oziroma koliko podizvajalcev so pri tem izbrali in ali pri izbiri podizvajalcev preverja njihove 

sposobnosti izvedbe del. Prav tako naj se poda informacija kdo so podizvajalci pri gradnji 

kanalizacijskega omrežja saj gre za porabo javnih sredstev s čimer ima javnost pravico vedeti o 

porabi teh sredstev. V odgovoru mi je bilo odgovorjeno, da izvajalec še ni izbran, nato pa na 

podano pobudo do danes nisem prejel odgovora. Prosim, da se posreduje odgovor glede referenc 

podizvajalcev. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 
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pobudo št. 1607/35: Podajam pobudo, da se poda informacija, v kateri fazi je priprava 

dokumentacije za gradnjo kanalizacijskega omrežja v Krčevini pri Ptuju, od sestanka z vodstvom 

MO Ptuj in občani dne 23.3.2022 do danes ni bilo podanih povratnih informacij glede pridobivanja 

služnosti in podanega termina sestanka s predstavniki elektro distributerja ter nadaljnjih 

postopkih za pridobitev gradbenega dovoljenja in vsaj okvirnega roka pričetka gradnje. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1608/35: Ponovno podajam pobudo na pobudo št 1549/34: da se poda informacija kako 

je s sanacijo cestišča v Aškerčevi ulici po končanih delih ob gradnji »Stare steklarske«, saj so 

namreč težka tovorna vozila in delovni stroji poškodovali cestni ustroj in prihaja do posedanja ter 

večjih lukenj na ulici. Na kar sem prejel nesprejemljiv odgovor, da; »…se lahko obravnava kot 

ločen projekt in se bo izvedla v kolikor bodo za to zagotovljena sredstva v prihodnjih proračunih.«, 

kar je popolnoma skregano z vsemi načeli in uzancami poslovanja, ki jih očitno nekdo, ki je 

pripravljal odgovor ne pozna. V vsaki pogodbi o uporabi cest in ulic v MO Ptuj je oz. bi moralo biti 

zapisano, da je izvajalec dolžan cesto/ulico v prvotno stanje ali boljše in ne, da po mnenju 

pripravljavke odgovora le to pusti v katastrofalnem stanju (kdo bo ocenjeval ali je ta in ta luknja, 

razpoka nastala prej ali kasneje?). Se pravi če nekaj poškodujem in če bom imel sredstva to 

poravnam drugače pač ne. Zanimivo bo videti, ko bodo tako pričeli poslovati občani. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1609/35: Podajam pobudo, da se nemudoma pristopi k sanaciji fasade glasbene šole 

Karol Pahor na Dravski ulici saj z nje odpada omet, ki ogroža mimoidoče. Sanacija je nujno 

potrebna in je potrebno pristopiti takoj in še predenj padajoči omet koga poškoduje. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1610/35: Podajam pobudo, da se poda informacija, kje je razlog, da Mestna občina Ptuj 

ne sledi trendu e-mobilnosti kot je to primer dobre prakse v Mestnih občinah Kranj, Ljubljana…., 

kjer so s »CARSHARINGOM« bistveno zmanjšali stroške kilometrin za službene poti zaposlenih. 

Mestna občina Kranj je prešla na obnovljive vire in s tem zmanjšala odvisnost od fosilnih goriv 

istočasno pa zmanjšala stroške goriva in cestnine, ki ga nameni za službena vozila. V Mestni 

občini Ljubljana so dne 15.4.2022 prejeli nagrado e-mobilnosti 2022 saj sledijo temeljnemu cilju 

trajnostne mobilnosti v mestih, kar pomeni, da želijo nadomestiti dosedanji prometni sistem z 

energetsko bolj učinkovitimi, okoljsko neškodljivimi, prostorsko manj potratnimi in bolj zdravimi 

oblikami prometa v mestu in osrednjeslovenski regiji. Že leta 2013 so sprejeli Strategijo 

elektromobilnosti v MOL. Leta 2016 so v okviru projekta zelena prestolnica Evrope 2016 

predstavili nov sistem souporabe vozil – »car sharing« model Avant2Go, v katerem so v uporabi 

izključno električna vozila. Na javnih površinah so postavili polnilnice za električna vozila, med 

službenimi vozili mestne uprave in javnih podjetij Mestne občine Ljubljana pa poleg drugih, do 

okolja prijaznih vozil, uporabljajo tudi električna vozila. 

Na Ptuju na žalost vedno iščemo izgovor kako se nekaj ne da in, da bomo zadeve proučili… vsi 

ostali pa nas prehitevajo tako po levi kot desni strani. Izgovori, da se na Ptuju tega ne da ne 

zdržijo in pojasnila o pilotnih projektih, ki se jih lotevamo (že ves mandat) izplena še vedno ne 

kažejo. Pričakujem nedvoumne odgovore kako bomo napredovali na tem področju in zakaj ne 

črpamo državnih in evropskih sredstev, ki se nam ponujajo kar sama, le pobrati jih je treba. 

 

https://www.kranj.si/mestna-obcina/strateski-dokumenti/strategija-digitalnega-razvoja- 

pametnega-mesta-in-skupnosti-kranj-2020-2023 

https://www.kranj.si/e-mobilnost-v-polnem-zamahu 

https://www.kranj.si/center-trajnostne-mobilnosti-odprl-svoja-vrata 

https://www.kranj.si/kranju-nagrada-za-najbolj-e-mobilnostno-mestno-obcino-v-drzavi 

https://www.kranj.si/mestna-obcina/strateski-dokumenti/strategija-digitalnega-razvoja-pametnega-mesta-in-skupnosti-kranj-2020-2023
https://www.kranj.si/mestna-obcina/strateski-dokumenti/strategija-digitalnega-razvoja-pametnega-mesta-in-skupnosti-kranj-2020-2023
https://www.kranj.si/e-mobilnost-v-polnem-zamahu
https://www.kranj.si/center-trajnostne-mobilnosti-odprl-svoja-vrata
https://www.kranj.si/kranju-nagrada-za-najbolj-e-mobilnostno-mestno-obcino-v-drzavi
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https://www.zurnal24.si/avto/na-strom/v-kranju-dobili-neslisne-avtomobile-377832 

https://siol.net/avtomoto/promet/souporaba-vozil-tudi-v-kranju-danes-najem-lokalno-kmalu-tudi- 

za-pot-do-sluzbe-v-ljubljani-447272 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je na seji podal 

pobudo št. 1610/35: Dobil sem sporočilo malo tik pred začetkom seje, ki me je ganilo. Namreč, če 

drži informacija, da je ŠC Ptuj prekinil pogodbo s Glasbeno šolo Karol Pahor predvsem zaradi 

tega, ker naj bi bil neki spor glede vlaganj. Glasbena šola ima resnične težave že s samo stavbo. 

To me zanima, da bi bili vsaj obveščeni, v čem je težava, saj veste, da krožijo informacije takšne in 

drugačne, pa je boljše, da dobimo informacije iz prve roke, kot pa iz nekih kolumn ali FB. Jaz 

upam, da se bo zadeva rešila. 

Odgovor: To je odločitev lastnika, ki je država, v njenem imenu odloča Oto Mlakar, ki je obvestil 

Glasbeno šolo, da prekinja pogodbo zaradi tega, ker je tudi po navedbah Glasbene šole, ta stavba 

nevarna. ŠC Ptuj pa sredstev za vlaganj v stavbo nima. In ker ne želijo prevzemati odgovornosti, so 

pogodbo odpovedali, kar je pač njihova pravica. Zdaj pa bomo mogle vse ustanoviteljice poiskati rešitev 

za nastalo situacijo. In to počnemo. 

Pripravila: Nuška Gajšek, županja 

 

20. Informacije  

a) Poročilo o izvajanju koncesije za opravljanje obveznih gospodarskih javnih služb ravnanja 

s komunalnimi odpadki na območju Mestne občine Ptuj za leto 2021  

b) Informacija o stališčih pristojnih odborov do poslovnih poročil javnih zavodov za leto 2021  

 

Na koncu je županja povedala, da bo prireditev ob Dnevu upora proti okupatorju potekala, v sredo, 27. 

aprila 2022, ob 10. uri pred upravno zgradbo Pokrajinskega muzeja Ptuj - Ormož in osrednja slovesnost 

ob prazniku dela v soboto, 30. aprila 2022, ob 20. uri na parkirišču pod gradom. 

 

Ker ni bilo več informacij, je predsedujoča zaključila točko dnevnega reda. 

 

SKLENITEV SEJE: 

Ker je bil dnevni red 35. seje sveta izčrpan, se je predsedujoča navzočim zahvalila za udeležbo in 

sodelovanje na seji in sejo sklenila ob 16.10 uri.  

 

 

Zapis pripravila:                                                                                                Nuška Gajšek 

Lidija Hajdinjak                                                                                                        županja                                             

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://www.zurnal24.si/avto/na-strom/v-kranju-dobili-neslisne-avtomobile-377832
https://siol.net/avtomoto/promet/souporaba-vozil-tudi-v-kranju-danes-najem-lokalno-kmalu-tudi-za-pot-do-sluzbe-v-ljubljani-447272
https://siol.net/avtomoto/promet/souporaba-vozil-tudi-v-kranju-danes-najem-lokalno-kmalu-tudi-za-pot-do-sluzbe-v-ljubljani-447272

